
یادی از شهید حسین جعفری نیا )پورجعفری(
محرم اسرار سلیمانی

سردار شهید حسین جعفری نیا )پورجعفری( 
یکی از همرزمان سپهبد شهید قاسم سلیمانی بود 
که در جریان حمله تروریســتی آمریکا در 13 دی 
ســال 1398، همراه وی به شهادت رسید. از این 
شــهید به عنوان محرم اسرار و دستیار ارشد قاسم 

سلیمانی یاد می شد.
شهید حسین پورجعفری متولد سال 1345 
در شهرســتان گلباف در اســتان کرمان بود که از 
همان جوانی با قاسم سلیمانی دوست و همراه شد. 

وی در دوران دفاع مقدس حضوری درخشان یافت و به مقام جانبازی رسید. 12 مهره 
کمر وی شکسته شد، به گونه ای که تا یک سال توان ایستادن و راه رفتن نداشت.

شهید پورجعفری، از سال 1376 وارد نیروی قدس سپاه پاسداران شد و در کنار 
سپهبد قاسم سلیمانی به فعالیت خود ادامه داد و در عملیات های برون مرزی مختلف، 
همیار آن شهید بود. این شهید در سال 1395 بازنشسته شد اما همچنان به فعالیت 
و ماموریت های خودش در کنار حاج قاســم ادامه داد. پس از 40 سال همراهی، در 
نهایت سردار پورجعفری نیز پا در رکاب فرمانده اش یعنی سپهبد قاسم سلیمانی به 
درجه رفیع شهادت دست یافت و تا لحظه آخر پس از شهادت و در تشییع پیکرها نیز 

از بغداد تا کرمان، در کنار شهید سلیمانی ماند.
پسر کوچک شهید پورجعفری در مصاحبه ای گفته که قاسم سلیمانی شهادت 
پــدرم را پیش بینی می کرد و نــوروز 98 که به منزل ما آمد، خطاب به مادرم گفت: 

»سلام بر همسر شهید.«

حدیث دشت عشق

* هفته پنجم و پایانی رقابت های لیگ دســته یک تکواندو »جام نقش جهان« در حالی طی دو روز گذشــته برگزار شــد که 
مجید افلاکی ســرمربی تیم ملی به همراه همکاران خود در کادر فنی رقابت ها را زیر نظر داشت و در نهایت 2 تکواندوکار را 
به تمرینات تیم ملی دعوت کردند. بر همین اســاس »محمدمهدی عمادی و علی نجفی« با درخشش و عملکرد خوب خود 
در رقابت های جام نقش جهان به اردوی تیم ملی برای حضور پرقدرت در مســابقات پیش رو دعوت شدند. تمرینات تیم ملی 
با حضور میرهاشم حسینی، آرین سلیمی، مهران برخورداری، مهدی رزمیان، سامان ضیایی، متین رضایی، امیرعباس رهنما، 

دانیال تاجرزاده، محمدپارسا تیلانی، امیرسینا بختیاری، امیررضا روئین، یاسین ولی زاده، ابوالفضل زندی، علیرضا حسین پور، 
مهدی حاجی موســایی، محمدحســن پلنگ افکن، رادین زینالی، امین محمد احمدوند، علی اصغــر علی مرادیان، امیرمرتضی 
عابدیان، علی اکبر ابراهیمی، علی خوش روش، حامد اصغری، ســینا محترمی، محمدحسین یزدانی، علی احمدی، امیرمحمد 
رحمانی راد، امیررضا صادقیان و محمدحسین زاهدی در محل خانه تکواندو جریان دارد. هدایت تیم ملی برعهده مجید افلاکی 

به عنوان سرمربی است. مهرداد یوسفی و علی تاجیک نیز همکاران وی در کادر فنی هستند.

خواندنی از ورزش خواندنی از ورزش 

 در هفته هفدهم لیگ برتر والیبال مردان در تهران شاهد ۲ شهرآورد خواهیم 
بود و طبیعت برابر پیکان و صنعتگران برابر سایپا به میدان خواهند رفت.

هفته هفدهم مرحله مقدماتی مســابقات والیبال قهرمانی باشگاه های مردان 
ایران روز یکشــنبه 16 دی با 6 دیدار در شــهرهای اسلامشهر، اصفهان، اردکان، 
گرگان، تهران و رفســنجان پیگیری می شود. در نخستین دیدار این هفته طبیعت 
میزبان پیکان تهران خواهد بود، شــهرآورد پایتخت کــه برای هر دو تیم اهمیت 
بسیاری دارد. شــاگردان پیمان اکبری پس از دو هفته استراحت برابر طبیعت به 
میدان می روند به شکســت حریف برای بهبود جایــگاه خود در جدول نیاز دارند. 
شاگردان ابراهیم وادی هم به دنبال حفظ جایگاه خود در رده دوم جدول هستند 
و به راحتی تســلیم خودروسازان نخواهند شــد. این تیم هفته گذشته با شکست 
ســه بر یک فولاد سیرجان انرژی مضاعفی برای حضور برابر پیکان به دست آورد. 
طبیعتی ها به دنبال انتقام از حریف در دیدار خانگی هستند چرا که دیدار رفت دو 
تیم سه بر دو به سود پیکان پایان یافته بود و باید دید در دربی پایتخت کدام تیم 
پیروز میدان خواهد بود؟ در حال حاضر طبیعت با 10 برد و 30 امتیاز در رده دوم 

جدول است و پیکان با 9 برد و 24 امتیاز در جایگاه پنجم قرار دارد.
در دیگر دیدار این هفته تیم شهداب یزد میهمان گیتی پسند است. شهدابی ها 
در تلاش هســتند تا شکست هفته گذشته برابر شهرداری ارومیه را فراموش کنند 
و حریف را در خانه شکست دهد. در صورت شکست طبیعت برابر پیکان شاگردان 
محمدی راد می توانند جایگاه دوم جدول را بار دیگر پس بگیرند. تیم گیتی پســند 

اصفهان در خانه کار دشــواری پیش رو دارد اما در تلاش اســت تا شکست هفته 
گذشته مقابل مهرگان نور را جبران کند و با شکست شهداب هم به هفتمین برد 
خود برســد و جایگاه اش را در جدول بهبود ببخشد. دیدار رفت این دو تیم سه بر 
یک به نفع گیتی پســند پایان یافته بود. در حال حاضر شهدابی ها با 10 برد و 28 
امتیاز در جایگاه ســوم جدول قرار دارند و گیتی پسند با 6 پیروزی و 15 امتیاز در 

جایگاه دهم جای گرفته است.
در دیگر بازی این هفته شــهرآورد دوم پایتخت صنعتگران امید میزبان سایپا 
تهران است. شاگردان مؤمنی مقدم دور برگشت را خوب شروع نکردند و سه هفته 
پیاپی برابر حریفان شکست خوردند به همین دلیل در این دیدار خانگی به دنبال 
شکستن طلسم برد هستند و به دنبال تکرار پیروزی دور رفت برابر حریف هستند. 
سایپا دو پیروزی در دو برگشت کسب کرده و با انگیزه هشت برده شدن، انتقام و 
صعودی چند پله ای در جدول به میدان می رود. ســایپا در حال حاضر با هفت برد 
و 22 امتیاز در رده هشــتم جدول است و صنعتگران امید با 6 برد و 18 امتیاز در 

رده نهم جای گرفته است.
برنامه هفته هفدهم لیگ برتر والیبال مردان به شرح زیر است:

* طبیعت....................................................................... پیکان تهران
* گیتی پسند اصفهان..................................................................................شهداب یزد
* چادرملو اردکان................................................................... فولاد سیرجان ایرانیان
* پاس گرگان............................................................................................... مهرگان نور

* صنعتگران امید.........................................................................................سایپا تهران
* مس رفسنجان.............................................................................. سپهرصدرا مشهد

تمامی بازی ها رأس ساعت 16 برگزار خواهد شد.

هفته هفدهم لیگ برتر والیبال مردان امروز برگزار می شود

میزبانی طبیعت از پیکان در مهم ترین بازی 

ورزشی 

سرویس ورزشی-
وزیر ورزش با تاکید بر جایگاه شــرکت توسعه و 
نگهداری اماکن ورزشی و لزوم استانداردسازی سالن ها، 
گفت: رؤسای فدراسیون ها روی قهرمان پروری متمرکز 

باشند نه ساخت و ساز.
مجمع عمومی طرح های تملک دارایی های ســرمایه ای 
شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور روز گذشته 
با حضور وزیر ورزش و جوانان در محل وزارتخانه برگزار شد. 
احمد دنیامالی وزیر ورزش در ابتدای این مجمع ضمن تاکید 
بر اینکه شــرکت توســعه جزو جدایی ناپذیر وزارت ورزش و 
جوانان اســت، به ساخت اســتادیوم های پرتعداد و خوب در 
سراسر کشور پس از انقلاب اســلامی اشاره کرد و افزود: در 
حال حاضر مجموعه های ورزشی خوبی در سطح کشور داریم 
و باید همه این استادیوم ها به سطح استانداردهای موجود و 

شناخته شده برسند و آنها را به روزرسانی کنیم.
وی ادامــه داد: در دنیا دچار تحولات چشــمگیری در 
بحث زیبایی شناسی، طراحی و... هستیم ضمن اینکه وزارت 
ورزش و جوانان مخاطب پذیری زیادی دارد و مردم به درستی 
انتظــار دارند فضاهــا را همواره به  روز کنیــم. معتقدم باید 
استانداردسازی سالن های ورزشی برای استفاده فدراسیون ها 
مورد توجه قرار گیرد. وزیر ورزش و جوانان با اشاره به اینکه 
شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی جایگاه مهمی در 
ورزش کشور دارد، خاطرنشان کرد: از زحماتی که در گذشته 
در وزارت ورزش و شــرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
انجام شده قدردانی می کنم ولی باید در حال حاضر بیشتر از 

گذشته وقت گذاشته شود.

تاکیدبراهمیتجایگاهفدراسیونها
وی در ادامــه صحبتهایش موضوع مولدســازی را مورد 
توجــه قرار داد و افــزود: ظرفیت های خوبــی داریم که اگر 
در بحث مولدســازی فعال تر باشــیم، با بودجه حاصل شده، 
پروژه های نیمه تمام با سرعت بیشتری به اتمام خواهد رشید. 
دنیامالی با تاکید بر اهمیت فدراســیون ها در ورزش کشــور 
اظهار کرد: همه ما یک خانواده هستیم و به فدراسیون ها هر 
خدمتی بتوانیم انجام خواهیم داد و همه باید تلاش کنیم این 

نزدیکی ها و رفاقت ها افزایش یابد.
دنیامالــی در ادامه صحبت هایــش درخصوص وضعیت 
زمین گلف مجموعه ورزشــی انقلاب نیــز اظهار کرد: زمین 

گلف، اعتبار مجموعه انقلاب است و باید به شکل ظاهری آن 
توجه شود. شرکت توسعه هم باید برای ایجاد یک کار مدرن 
پیشتاز باشد، طوری که معماری ایرانی در فضاها و سالن های 

ورزشی لحاظ شود.
وزیــر ورزش و جوانــان بــا تاکیــد بر اینکه رؤســای 
فدراسیون ها نباید درگیر ساخت و ساز برای فدراسیون باشند، 
گفت: باید به فدراسیون ها برای ساخت کمپ ها کمک کنیم. 
رئیس فدراسیون نباید درگیر ساخت سالن و کمپ باشد بلکه 

باید وقتش صرف قهرمان پروری و استعدادیابی باشد.
وی ادامه داد: وزارت ورزش و جوانان،کمیته ملی المپیک 
و پارالمپیک، فدراسیون ها و شرکت توسعه اماکن ورزشی یک 

خانواده هســتند. هر موفقیتی که برای جامعه ورزش صورت 
می گیرد، با تلاش همه این بخش ها بوده و اگر کمی و کاستی 
وجــود دارد، بنده باید جوابگو باشــم. ما باید اعتماد عمومی 
مــردم را افزایش دهیم و ایده هــا و برنامه ها را اجرائی تر نگاه 

کنیم.
ظرفیتبالایورزشدراستانها

دنیامالی با بیان اینکه در کشور فضاهای ورزشی زیادی 
داریــم، تصریح کرد: خیلی از مردم از امکانات ورزشــی در 
کشــور اطلاع ندارند. از شرکت توســعه و نگهداری اماکن 
ورزشــی انتظار می رود تا در حوزه اطلاع رسانی، فرهنگی و 
کارهای صورت گرفته بیشــتر کار کند. 5 منطقه در کشور 
داریم کــه کلیدی  تریــن و اجرائی ترین نیروهای شــرکت 
تجهیز باید در این مناطق حضور داشته باشند. در استان ها 
ظرفیت های بالایی وجــود دارد اما بعضا هماهنگی کافی با 
مدیرکل استان ها وجود ندارد. باید نظرات مدیران کل در این 

خصوص تامین شود.
بر اساس این گزاش، در این نشست سید مناف  هاشمی 
معاون توســعه مدیریت و منابع ضمــن قدردانی از اقدامات 
صورت گرفته در شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی 
اظهار داشت: شــرکت توســعه یکی حوزه های مهم وزارت 
ورزش و جوانان است و قطعا به این حوزه توجه ویژه خواهیم 
داشت. در ابتدای این نشست، حسین طلا مدیرعامل شرکت 
توسعه و نگهداری اماکن ورزشی به ارائه عملکرد این شرکت 
پرداخت و گزارش مفصلی ارائه داد. همچنین دیگر مدیران و 
اعضای هیئت مدیره این شرکت به بیان نظرات و دیدگاه های 

خود در این حوزه پرداختند.

تاکید وزیر ورزش و جوانان در مجمع عمومی شرکت توسعه:

کاررئیسفدراسیونقهرمانپروریاست
نهساختنکمپوسالنتمرین

وزیر ورزش و جوانان طی حکمی جلال نادمی را به عنوان سرپرست 
فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام منصوب کرد.

احمد دنیامالی طی حکمی جلال نادمی را به عنوان سرپرســت فدراســیون 
بدنســازی و پرورش اندام منصوب کرد. در حکم وزیــر ورزش و جوانان از نادمی 
خواسته است »ضمن رعایت اصل بی طرفی، عدالت محوری و عدم حضور در فرآیند 
انتخابات به عنوان داوطلب، علاوه بر انجام امور جاری فدراســیون در اســرع وقت 
نســبت به برگزاری مجمع انتخابات رئیس و سایر اعضای هیئت رئیسه فدراسیون 
اقدام کند.« بر اساس این گزارش، نادمی که دارای مدرک کارشناسی ارشد رشته 
فیزیولوژی ورزشی است، چهار سال سابقه دبیری این فدراسیون را در کارنامه دارد.

سرپرست فدراسیون بدنسازی معرفی شد

مهر وزنه برداری پای برگه خروج ارز بدنسازی!

مجمع انتخابات فدراســیون ورزش روستایی و عشایری و بازی های بومی و محلی برای احراز پست ریاست فدراسیون امروز یکشنبه در سالن فارسی 
آکادمی ملی المپیک برگزار می شود.

مجمع انتخابات فدراســیون ورزش روســتایی و بازی های بومی و محلی برای احراز پســت ریاست امروز یکشنبه 16 دی ساعت 10 صبح در سالن فارسی آکادمی ملی 
المپیک برگزار می شود. سعید اسماعیلی، عباسعلی اکبری، کرم الله ایرجی، علیرضا پسندیده، رضا حجتی، علی اکبر حسین پور حیدری و مهدی دستگردی 7 کاندیدایی هستند 

که از سوی نهادهای نظارتی وزارت ورزش برای شرکت در مجمع انتخابات مورد تایید قرار گرفته اند.
مجمع انتخابات فدراســیون ورزش روســتایی و عشــایری و بازی های بومی و محلی پیش از این قرار بود در تاریخ 27 آبان برگزار شود که از سوی وزارت ورزش تاریخ 
برگزاری مجمع به 16 دی موکول شد. برای شرکت در انتخابات فدراسیون ورزش روستایی جهت احراز پست ریاست، 11 نفر ثبت نام کرده بودند که 7 کاندیدا از سوی وزارت 

ورزش برای شرکت در انتخابات تایید نهائی شدند. سرپرستی فدراسیون را در حال حاضر حسین مطیعی برعهده  دارد.

برگزاری انتخابات فدراسیون ورزش روستایی و عشایری با ۷ کاندیدا 

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان گفت: مسابقات کشتی آزاد بزرگسالان قهرمانی کشور و مرحله نخست چرخه انتخابی تیم ملی نشان داد که 
برای هیچ کشتی گیری حاشیه امنیت وجود ندارد.

غلامرضا محمدی سرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان و عضو کمیته فنی رقابت های کشتی آزاد بزرگسالان قهرمانی کشور درباره سطح کیفی این مسابقات گفت: 
حضور موفق کشتی گیران جوان در این مسابقات نشان داد که تلاش چند ساله فدراسیون در امر پشتوانه  سازی در رده های پایه جواب داده است و قهرمانی کشتی گیران 
جوان و کم سن و سال در این مسابقات نشان داد که سطح کشتی در رده  جوانان بسیار بالا رفته است. واقعاً دلمان به جوانان کشتی ایران گرم شد، این موضوع بسیار 
مهم است که در هر وزن چند کشتی گیر طراز اول داشته باشیم تا با ایجاد یک رقابت بتوانیم هم به رشد و ارتقا آنها کمک کنیم و هم بهترین نفر راهی مسابقات هدف 

که همان رقابت های جهانی و المپیک است، بشود.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان گفت: فدراسیون کشتی شرایطی را مهیا کرده تا حتی کشتی گیر رده نوجوانان نیز بتواند به دوبنده بزرگسالان فکر کند، در واقع 
چرخه انتخابی این امکان را فراهم می کند تا هرکس مدعی است بیاید و روی تشک حق خود را بگیرد و این موضوع کاری کرده که سن قهرمانان کشتی و ملی پوشان به 
زیر 20 سال برسد. الان قهرمان نوجوانان یا جوانان جهان هدف دارد و به حال خود رها نمی شود و با حضور در اردوی های تیم بزرگسالان و شرکت در مسابقات مختلف 

می تواند خود را به عنوان یک مدعی مطرح کند.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان افزود: در مورد کشتی گیران رده جوانان، اولویت اول تیم بزرگسالان است و هر تصمیمی که برای آنها گرفته شود، می پذیریم. 
چراکه احتمال دارد که کادر فنی بزرگسالان بخواهد آنها را به یک تورنمنت بین المللی اعزام کند. این احتمال وجود دارد به کشتی گیران جوانی که در رقابت های قهرمانی 
کشــور بزرگســالان حضور داشته اند و نتایج خوبی کسب کرده اند، معافیت از رقابت های جوانان قهرمانی کشــور را بدهیم، چراکه عملکرد آنها را در رقابت با بزرگسالان 
دیده ایم. محمدی با بیان اینکه دو رده  جوانان و بزرگسالان با هم مرتبط هستند، گفت: رابطه بسیار خوبی با درستکار سرمربی تیم بزرگسالان داریم و با توجه به اهداف 
فدراسیون که موفقیت تیم بزرگسالان در مسابقات جهانی و المپیک است، همکاری و تعامل لازم را به عمل می آوریم. چرخه انتخابی تیم ملی و حمایت فدراسیون کشتی 
از رده  جوانان باعث شــده که کشــتی گیران در این رده به یک خودباوری برسند و نتایج آنها در رده  بزرگسالان نشان داد که دیگر برای هیچ کشتی گیری حاشیه امنیت 

وجود ندارد.
وی افزود: در چند سال گذشته کشتی گیران بسیار خوبی را در رده  نوجوانان و جوانان داشته ایم و این باعث شده است که در هر وزن شاهد حضور چند کشتی گیر 
جوان و آینده دار باشیم، قطعاً این سرمایه کشتی کشور کمک خواهد کرد که در المپیک لس آنجلس به اهداف خود برسیم. همه ما به دنبال اعتلای کشتی هستیم، اگر 

کشتی موفق شود و افتخارآفرین باشد، ما نیز سربلند می شویم.

محمدی: هیچ کشتی گیری حاشیه امنیت ندارد

صفحه ۹
یکشنبه ۱۶ دی ۱۴۰۳
۴ رجب ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۷۶۴

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده 
نوبت اول شرکت تعاونی تولیدی گستران قالبهای صنعتی 

به شماره ثبت: 5۴8۱ 
بدینوسیله از کلیه اعضاء شرکت تعاونی دعوت به عمل می آید در مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده 
نوبت اول که روز چهارشــنبه مورخه 1403/11/17 راس ساعت 16 الی 18 در محل تالار مروارید واقع 
در »کیلومتر 16/5 جاده مخصوص کرج ، بعد از ســایپا ، به طرف اندیشــه ، بعد از پل کفش ملی ، سمت 

راست » برگزار می گردد شرکت نمایند.
دستور جلسه:

1- استماع گزارش حسابرس ، بازرس و هیئت مدیره.
2- تصویب صورتهای مالی و ترازنامه و صورت سود و زیان سال 1402. 

3- تصویب پرداختهای شرکت گستران در قالب سود تاکنون و در سال مالی آتی.
4- تصویب امکان خرید سهام از اعضاء و تقسیم آن بین سایر سهامداران توسط هیئت مدیره.

5- تصویب طرح توسعه شرکت گستران.
6- تصویب اعطای پاداش هیئت مدیره.

7- اعطای حق اخذ تسهیلات از بانک ها و مؤسسات مالی و اعتباری به هیئت مدیره تا پایان دوره تصدی.
8- انتخاب اعضاء اصلی و علی البدل بازرس.

)متقاضیان کاندیدای بازرس از تاریخ انتشار آگهی به مدت 5 روز با ارائه مدارک شخصی نسبت به ثبت نام 
و دریافت نامه اخذ سوء پیشینه به دفتر شرکت مراجعه نمایند.(

در صورتیکه حضور عضوی در مجمع عمومی میســر نباشد می تواند حق حضور و اعمال رای خود را به 
نماینده تام الاختیار خود واگذار نماید. در این صورت تعداد آراء وکالتی هر عضوی حداکثر سه رای و هر 
شخص غیر عضو تنها یک رای خواهد بود. اعضاء محترم می توانند جهت انجام امور وکالتی تا 48 ساعت 

قبل از مجمع به شرکت گستران قالبهای صنعتی مراجعه نمایند.
تأییــد نمایندگی تام الاختیار درحضور یک نفر بازرس و مدیرعامل و یا عضو هیئت مدیره تعاونی و در 

زمان مقرر معتبر خواهد بود. 
ارائه اصل و کپی کارت ملی شرکت کنندگان جهت حضور در مجمع الزامی می باشد.

هیئت مدیره شرکت

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه شهرستان 

ساری منطقه یک
 برابر رای شــماره 140360310001003968 مورخــه 1403/09/10 که در هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی 
 مستقر در واحد ثبتی منطقه یک ساری متصرفی آقای محمود تسلیمیان فرزند قدرت اله 
نســبت به ششــدانگ یک قطعه زمین با کاربری زراعی و باغی به مســاحت 202/75 
مترمربع به پلاک 2198 فرعی از پلاک 3428 اصلی واقع در قریه شــریف آباد بخش 
یک ثبت ساری خریداری از مالک رسمی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی بمدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. کلاسه پرونده 1403/334

تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/16              تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/1
یاسر ملکی

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
منطقه یک شهرستان ساری شناسه آگهی: 1859487

چراتمریناتاستقلال۸روزتعطیلشد؟
پیشکسوت استقلال می گوید از جایگاه تیم مشخص است عملکرد خوبی 

در نیم فصل نداشته اند.
اســتقلال در نیم فصل نخست لیگ بیست و چهارم با 18 امتیاز بدترین 
عملکرد نیم فصل آبی ها در تاریخ لیگ برتر را به ثبت رساندند. استقلال فصل 
را با خریدهای پرســر و صدا با جواد نکونام آغاز کرد اما پس از کســب نتایج 

ضعیف کنار رفت و موسیمانه جای او را گرفت.
بهتاش فریبا پیشکسوت استقلال درباره عملکرد استقلال در نیم فصل اول 
لیگ برتر فوتبال اظهار کرد: از جایگاه تیم مشــخص است که عملکرد خوبی 
نداشته ایم. اشکالات اول فصل از جمله تغییرات سرمربی، مدیریت که هنوز هم 
تکلیف اش مشخص نیست، نداشتن بازیکن و مصدومیت های پی در پی بازیکنان 

در نتیجه گیری ضعیف تیم تاثیر داشت.
پیشکسوت استقلال خاطرنشان کرد: در حال حاضر با این سیستمی که 
موســیمانه بازی می کند ما هم وینگر می خواهیم هــم  هافبک و هم مهاجم 
ســرعتی اما این را هم باید در نظر بگیریم که در نیم فصل بازیکن کمتر پیدا 
می شــود. او درباره این که خیلی ها به تعویض های موسیمانه ایراد می گیرند، 
اضافه کرد: تا سر تمرین نباشید و وضعیت بازیکنان را نبینید متوجه نمی شوید 
که چه در سر مربی می گذرد اما باید قبول کنیم که دست کادر فنی استقلال 
بسته است. فریبا درباره این که تمرینات استقلال هشت روز تعطیل شده است، 
گفت: با این مصدوم ها و اینکه موسیمانه بارها اعلام کردم بدنسازی پیش فصل 
ضعیف بوده، چگونه تمرینات هشت روز تعطیل شده است؟ اگر هم قرار بوده 
تمرینات این مدت زمان تعطیل باشــد مــا یک تعطیلی فعال داریم که آنالیز 
بدنی بازیکنان قبل از رفتن انجام می گیرد و به آن ها برنامه می دهند تا بعد از 
بازگشت به تمرینات آنالیز دوباره صورت گیرد. همین مهاجم ما مسعود جمعه 
از نظر بدنی ضعیف است. او باید در تهران می ماند و اختصاصی کار می کرد. به 
هرحال قهرمانی که خیلی سخت است و باید استقلال تلاش کند جایگاهش 

را در جدول ارتقاء دهد.
سهمشتریاروپاییبرایمهدیقایدی

طبق اعلام روزنامه اماراتی مهدی قایدی ســه پیشــنهاد اروپایی دارد و 
احتمال جدایی او از اتحاد کلباء زیاد است.

مهدی قایدی به صــورت قرضی در اتحاد کلباء امارات بازی می کند. این 
بازیکن ایرانی که با شــباب الاهلی قرارداد دارد در فصل جاری لیگ امارات با 
پیراهن اتحاد کلباء نمایش درخشانی داشته است و در اوج دوران فوتبالیش به 
سر می برد. قایدی در فصل جاری لیگ امارات شش گل به ثمر رسانده است تا 
بهترین گلزن تیمش باشد این در حالی است که او مهاجم نوک نیست. سال 
2024 به بهترین شــکل برای این مهاجم ایرانی به پایان رسید؛ به طوری که 

در 30 بازی روی 27 گل نقش داشت.
درخشــش مهدی قایدی در اتحاد کلباء باعث شــده است تا طبق اعلام 
روزنامه اسپورت 365 امارات مورد توجه سه باشگاه اروپایی قرار گیرد. اسپورت 
365 از ناتینگهام فارست در لیگ جزیره، المپیاکوس یونان و ریوآوه پرتغال به 
عنوان مشــتریان مهدی قایدی یاد کرد و از احتمال جدایی این ستاره ایرانی 
خبر داد. هواداران استقلال هم با توجه به ضعف آبی پوشان در خط حمله  بسیار 
امیدوارند مهدی قایدی در زمستان به این تیم برگردد اما این احتمال با توجه 
به مشــتریان بزرگی که این بازیکن دارد و البته نیاز مبرم اتحاد کلباء به او تا 

حدود زیادی غیرممکن به نظر می رسد.
گاریدو:حقوقمدرلیبیبالاترازاینحرفهاست

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس خبر رسانه های کشور لیبی مبنی بر اینکه 
قراردادش با تیم جدیدش حدود 40 هزار دلار است را رد کرد.

بعد از جدایی خوان کارلوس گاریدو از پرسپولیس، این مربی اسپانیایی با 
عقد قراردادی هدایت باشگاه اتحاد لیبی را برعهده گرفت.

در ادامه برخی رســانه های این کشــور مدعی شــدند که قــرارداد این 
مربی اســپانیایی با اتحاد 36 هزار دلار اســت. این درحالی است که گاریدو با 

پرسپولیس قراردادی 800 هزار دلاری منعقد کرده بود.
درباره این موضوع گاریدو به ایســنا گفت: مبلغ قراردادم در لیبی خیلی 
بیشتر از مبلغ اعلام شده در رسانه ها است. او افزود: متاسفانه افرادی در داخل 
باشگاه پرســپولیس از روز اول علیه من خرابکاری می کردند. بهتر است همه 

چیز را فراموش کنید و به مسیرمان ادامه دهیم.
البته سرمربی اسپانیایی سابق پرسپولیس درباره مبلغ حدودی قراردادش 

با باشگاه اتحاد لیبی، حاضر به پاسخگویی نشد.
اردویملواندرامارات

تیــم فوتبال ملوان پیــش از آغاز نیم فصل دوم لیــگ برتر فوتبال برای 
برگزاری اردوی تدارکاتی به دوبی می رود.

تیــم فوتبال ملوان قبل از آغاز نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر جهت 
آماده سازی خود برای برپایی اردوی تدارکاتی به دوبی می رود. شاگردان مازیار 
زارع از تاریــخ 21 دی راهی امارات می شــوند و ایــن اردو 29 دی به پایان 
می رسد. خبر دیگر از این تیم اینکه مهدی عبدی مهاجم تراکتور دیروز با عقد 

قراردادی برای گذراندن خدمت مقدس سربازی به ملوان بندرانزلی پیوست.
ملــوان تا پایان نیم فصل اول 5 برد، 4 مســاوی و 6 باخت برای خود در 
جدول لیگ ثبت کرده و با 19 امتیاز در رده هشــتم قرار دارد. ملوان دوشنبه 
1 بهمن در اولین دیدار خود در نیم فصل دوم باید مقابل گل گهر ســیرجان 

قرار بگیرد.
خیبربهکیشمیرود

تیــم فوتبال خیبر از تاریخ 18 دی به مــدت 7 روز برای برگزاری اردوی 
تدارکاتی به کیش می روند.

تیــم فوتبال خیبر تا پایان نیــم فصل اول رقابت های لیــگ برتر از 15 
بــازی خود 3 برد، 4 مســاوی و 8 باخت برای خود در جــدول ثبت کرده و 
در رده چهاردهم حضور دارد. باشــگاه خیبر به همراه سعید دقیقی سرمربی 
این تیم جهت آماده ســازی بازیکنان خود اردوی تدارکاتی در نظر گرفته اند. 
کاروان خیبر 18 دی به مدت 7 روز راهی کیش می شــوند و 25 دی به شهر 
 خــود بازمی گردند. خیبــر در اولین دیدار خود در نیم فصــل دوم لیگ برتر 

دوشنبه 1 بهمن به مصاف هوادار می رود.
ماجدیقیدانتخاباتریاستفدراسیونفوتبالرازد؟

رئیس فعلــی هیئت فوتبال تهران برای حضــور در انتخابات این هیئت 
ثبت نام کرد.

میرشــاد ماجدی، رئیس فعلی هیئت فوتبال دیروز با حضور در دبیرخانه 
مجمع انتخاباتی این هیئت ثبت نام خود را برای انتخابات ریاست هیئت فوتبال 
استان تهران انجام داد. ثبت نام نامزدهای انتخابات هیئت فوتبال تهران امروز 
به پایان می رســد. باتوجه به این که انتخابات هیئت فوتبال تهران 4 اسفند و 
انتخابات فدراسیون فوتبال 11 اسفند برگزار می شوند، به نظر می رسد ماجدی 
تصمیمی برای حضور در انتخابات ریاســت فدراســیون فوتبال ندارد چرا که 

رقابت در دو عرصه انتخاباتی نزدیک به هم کار دشواری به نظر می رسد.
پیش از این مجید کیومرثی هم در انتخابات ریاست هیئت فوتبال استان 
تهران ثبت نام کرده بود که در انتخابات قبلی این هیئت، رقیب اصلی ماجدی 
بود اما در نهایت با 16 رای مقابل 27 رای ماجدی، در آن رقابت شکست خورد.

1. ســند مالکیت سه دانگ و یک سوم دانگ مشاع از ششدانگ یکبابخانه 
باســتثناء بهای ثمن اعیانی آن پلاک 1۹۹1- اصلــی واقع در بخش دو 
قزویــن ذیل ثبت ۸۸۵۵ صفحه ۵۹۴ دفتر جلــد ۵1 بنام محمد حدادیان 

صادر و تسلیم شده است.
۲- سند مالکیت یک دانگ و دو سوم دانگ مشاع از ششدانگ یکبابخانه 
باســتثناء بهای ثمن اعیانی آن پلاک 1۹۹1- اصلــی واقع در بخش دو 
قزوین ذیل ثبت ۸۸۵۶ صفحه ۵۹۶ دفتر جلد ۵1 به شماره چاپی ۲۵۷۰۰۹ 
بنام حلیمه حدادیان صادر و تســلیم شده اســت. سپس تمامی مورد ثبت 
صفحات فوق برابر سند شــماره 1۹۲3۵۵ مورخ 1۴۰3/۰۸/۲۲ دفترخانه 
1۸ قزوین به محمد صلواتیها و حســین صلواتیها منتقل شده است. اکنون 
مالکان برابر یک فقره درخواســت بــه وارده 1۴۰3۶۲۶۵۶۷۷۰۰۰۰۵۹۸ 
مــورخ 1۴۰3/۰۸/۲۶ تقاضای حذف عبارت به اســتثنا بهای ثمن اعیان 
را نموده انــد که موضــوع جهت ارزیابی بهای عادلــه اعیانی مطابق ماده 
۹۴۷ قانون مدنی به کارشناس رســمی دادگستری ارجاع و پس از تعیین 
بهای مذکور به مبلغ تعیین شده به حساب سپرده اداره ثبت تودیع گردیده 
اســت حالیه مراتب جهت درج در آگهی اعلام می گردد. چنانچه شخص 
یا اشــخاصی مدعی تضییع حق می باشــند ظرف مــدت یک ماه پس از 
رویــت آگهی به دادگاه صالحه مراجعه و گواهی طرح دعوی به اداره ثبت 
محل ارائه نماید. ضمنا مالک بهای ثمن اعیانی می تواند جهت اخذ سپرده 
فوق الذکر به اداره ثبت منطقه یک قزوین مراجعه نماید )توضیح اینکه برابر 
ســوابق پرونده مالک بهای ثمن اعیانی ۵ دانگ مشاع از ششدانگ خانم 
فاطمه حدادیان می باشــد و مالک بهای ثمن اعیانی یکدانگ دیگر خانمها 
منصوره حدادیان و ربابه صابونیها بالســویه می باشند( که متقاضی فوق به 

ایشان دسترسی ندارد.
تاریخ انتشار: 1۴۰3/1۰/1۶

شعبان عسگری - رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه یک قزوین

آگهی ماده ۱۰5 اعضای محترم مجتمع بزرگ 
بنکداران اهواز

احتراما به استحضار می رساند با نظر به فرارسیدن زمان انتخابات 
داشتن  با  چنانچه  اهواز،  بنکداران  بزرگ  مجتمع  امنای  هیات 
شرایط ذیل، مایل به کاندید و عضو شدن در انتخابات اعضای 
هیات امنای مجتمع بنکداران هستند تقاضای خود را بصورت 
اداری  پایان وقت  تا  با مدارک مورد نظر حداکثر  کتبی همراه 
مورخ 1۴۰3/1۰/۲۵ به دفتر مجتمع بنکداران واقع در خیابان 
حافظ جنب حراست، تحویل داده و رسید دریافت فرمایید. ضمنا 

اصل مدارک جهت تطبیق با رونوشت ها الزامی می باشد.
شرایط کاندیدای هیات امناء:

* مالک ملک بودن       * فعال بودن در ملک
* داشتن جواز کسب      * مستقر بودن در مجتمع بنکداران

* داشتن حداقل مدرک تحصیلی دیپلم
* بدهی شارژ به مجتمع نداشته باشد

هیات امنای مجتمع بزرگ بنکداران اهواز

دنی اولمو و پائو ویکتور اعضای بارسلونا را در سفر به عربستان برای سوپرکاپ 
اسپانیا همراهی خواهند کرد.

دنی اولمو و پائو ویکتور روز دوشنبه همراه با دیگر اعضای این تیم به عربستان 
سفر خواهند کرد اما قرار نیست در سوپرکاپ اسپانیا بازی کنند. 

به دلیل این که هنوز قرارداد اولمو و پائو ویکتور ثبت نشده است، هر دو بازیکن 
اولین بازی تیم شان در سال 2025 را از دست دادند.

بارســلونا برای جذب دنی اولمو 60 میلیون یورو به لایپزیگ پرداخت کرد تا 
این بازیکن اسپانیایی به یکی از گران قیمت ترین بازیکنان تاریخ رقابت های لالیگا 
تبدیل شود. اما نام اولمو به خاطر مشکلات اقتصادی بارسلونا و قوانین جدید لالیگا 
در فهرســت بارسلونا برای نیم فصل دوم به ثبت نرسید و لالیگا اجازه نداد که به 
خاطر محدودیت های مالی و رد کردن سقف دستمزدها در این باشگاه قرارداد این 

بازیکن به ثبت برسد.
بارسلونا در مرحله نیمه نهائی سوپرکاپ اسپانیا به مصاف اتلتیک بیلبائو خواهد 

رفت که این دیدار در عربستان برگزار خواهد شد.
به گزارش روزنامه آس، اولمو و پائو ویکتور با این تیم روز دوشنبه به عربستان 
ســفر خواهد کرد. این بدان معنا نیست که آن ها قطعاً در سوپرکاپ اسپانیا بازی 
خواهند کرد اما فلیک امیدوار است که این بازیکنان در کنار تیم باشند تا در صورتی 

که مشکل شان حل شد بتوانند بازی کنند. 
اولمو خرید 60 میلیون یورویی بارسا تنها 15 بازی برای آبی اناری ها به میدان 

رفت و توانست 6 گل به ثمر رساند.

 اولمو و ویکتور با بارسلونا 
به عربستان خواهند رفت

بایرن مونیخ در ســال جدید میلادی امیدوار است به یک سال دوری از جام 
پایان دهد و قرارداد بازیکنان مهمش را نیز تمدید کند.

یک سال بدون قهرمانی برای بایرن که مدت ها تصور می شد اتفاقی غیرممکن 
باشد، به پایان رسید. شروع سال جدید اهمیت زیادی برای تمام اعضای بایرن دارد. 
2024 برای بایرن اصلا خوب پیش نرفت و تیم باواریایی نتوانســت هیچ جامی را 
در این سال به دست بیاورد. حالا در شرایطی که سال 2025 میلادی شروع شده 
است، مدیران، مربیان و بازیکنان پرافتخارترین تیم آلمانی وظایف مهمی در پیش 

دارند.
پنج کار مهم پیش روی بایرنی ها در سال جدید میلادی به این شرح است:

1- بازپس گیری قهرمانی: مقام سوم در فصل 2025-2024 برای پرافتخارترین 
تیم آلمان غیر قابل قبول و بازپس گیری جام برای ونســان کمپانی در اولین سال 
حضورش در این تیم ضروری اســت. بایرن اکنون با چهار امتیاز برتری نسبت به 
لورکوزن، مدافع عنــوان قهرمانی، در صدر جدول قرار دارد و 22 دی در شــروع 

نیم فصل دوم بوندسلیگا در زمین مونشن گلادباخ قرار خواهد گرفت.
2- رســیدن به فینال در خانه: رسیدن به فینال لیگ قهرمانان 2025 بسیار 
دشوارتر از قهرمانی در بوندسلیگاست. یان کریستین دریسن، مدیر اجرائی بایرن 
مونیخ، در نشست عمومی سالانه درباره فینال لیگ قهرمانان گفت: می خواهیم در 
دیدار نهائی لیگ قهرمانان حضور داشته باشیم. این هدف بزرگ ماست. این دومین 
فینال خانگی پس از تراژدی سال 2012 است. )سال 2012 چلسی در فینال بایرن 
مونیخ را در آلیانس آره نا شکست داد و قهرمان شد.( این بار ما این فینال را فینال 
خانگی نمی نامیم بلکه قهرمانی در خانه می نامیم. اول از همه هدف رسیدن به جمع 

هشت تیم برتر است.
3- تمدید طولانی مدت با موسیالا: مهم ترین مسئله مدیریتی در بایرن تمدید 
قرارداد با جمال موسیالاســت. این بازیکن 21ساله قرار است قراردادش را تمدید 
کند. بایرن قرار است این اتفاق را امسال قطعی کند تا مانع از نزدیک شدن تیم های 

بزرگ به این ستاره شود.
4- تمدید قرارداد با کیمیــش، دیویس و دیگران: در حالی که آینده توماس 
مولر همچنان نامشخص است، مدیران بایرن تمایل دارند هر چه زودتر قرارداد یوزوآ 
کیمیش و آلفونسو دیویس را تمدید کنند. مکس ابرل، مدیر ورزشی بایرن، در این 

باره گفت: ما فهرست آرزوهایمان را پای درخت کریسمس گذاشته ایم.
5- روشن کردن آینده نویر: کاپیتان مانوئل نویر به تمدید یک ساله قراردادش 
با بایرن نزدیک است. الکساندر نوبل به عنوان جانشین نویر انتخاب شده و بر این 
اساس تا سال 2026 در اشتوتگارت خواهد ماند؛ چرا که به نظر می رسد نویر را یک 

سال دیگر درون دروازه بایرن خواهیم دید.

لبران جیمز با درخشش مقابل آتلانتا هاکس رکورد تاریخی مایکل جردن 
افسانه ای را نیز شکست.

لبران جیمز، فوق ستاره لس آنجلس لیکرز، در بازی دیروز این تیم مقابل 
آتلانتا هاکس که با پیروزی 119- 102 لیکرز به پایان رســید، رکورد تاریخی 
مایکل جردن را شکســت. جردن تا پیش از این دیدار با 562 بازی با کســب 
مثبت 30 امتیاز، رکورددار بیشترین تعداد بازی با مثبت 30 امتیاز بود اکنون 
امــا لبران جیمز بــا 563 بازی مثبت 30 امتیازی رکورددار شــد و از جردن 
افســانه ای عبور کرد. لبران جیمز در این دیدار 30 امتیاز، 3 ریباند و 8 پاس 
گل را به ثبت رساند تا از رکورد تاریخی مایکل جردن افسانه ای را عبود کند. 
ویلت چمبرلین نیز با 515 بازی مثبت 30 امتیازی رتبه ســوم این رده بندی 

را در اختیار دارد.

۵ هدف مهم بایرنی ها در سال ۲۰۲۵

لبران رکورد تاریخی جردن را شکست

ماجرای جلوگیری از خروج ۱۰۰ هزار دلار از کشور توسط یک فرد منتسب 
به فدراسیون بدنسازی وارد فاز تازه ای شده است.

اتفاق عجیبی که بیش از یک ماه قبل درخصوص فردی منتســب به فدراســیون 
بدنســازی و پرورش اندام افتاده، وارد فاز تازه ای شــده است.روز 30 آبان ماه فردی در 
گیت خروجی فرودگاه امام خمینی)ره( با 100 هزار دلار قصد خروج از کشور را داشت. 
این فرد که پدر یکی از کارکنان فدراسیون بدنسازی است، مدعی شد که ارزها متعلق 
به این فدراسیون است، اما در نامه ای به همراه داشته و به دفتر افسر نگهبانی فرودگاه 
ارائه کرده، مُهر فدراسیون وزنه برداری وجود داشت. این موضوعی است که در نامه نگاری 

نهادهای مربوط و ذی صلاح به آن اشاره شده است.
خبرگزاری تسنیم بابت همین موضوع با رئیس فدراسیون وزنه برداری تماس گرفت. 
سجاد انوشیروانی در این باره به تســنیم گفت: در رویدادهای وزنه برداری، خودمان از 
طریق افــرادی که اعزام کردیم، پول مورد نیازمان را بــا نامه نگاری و طی کردن روند 
قانونی به همراه داشتیم. در واقع پول مورد نیاز را در مسابقات مان منتقل کردیم و خارج 
از آن، هرگز این کار را انجام ندادیم. انوشــیروانی با رد این موضوع که درخواستی برای 
خروج ارز از کشــور به درخواست فدراسیون بدنسازی داشته و با تأکید بر اینکه در این 
باره هیچ نامه ای صادر نکرده است، ادامه داد: 7 ماه است که نصیرزاده رئیس فدراسیون 
بدنســازی را ندیده ام و هیچ مراوده ای میان ما وجود ندارد که بخواهم دست به چنین 

کاری بزنم و از این موضوع بی خبرم.
وی در واکنش به این موضوع که پس با این شــرایط اعتقاد دارد مُهر فدراســیون 
وزنه برداری جعل شده است، گفت: هنوز نامه ای در این باره به ما ارسال نشده و هر زمان 

که این کار صورت بگیرد، از طریق قانونی پیگیری می کنیم تا مشکلی به وجود نیاید.


